
Get the free Kobo Books app for your Android or iOS device to start 
reading Annie Xavier Kitchen eBooks from Kobo. 

The Kobo Books app lets you read Annie Xavier Kitchen eBooks from the Kobo store, 
right on your smartphone or tablet. 

The Kobo Books app is compatible with: 

• Android: Android 6 and above. 
• Apple (iOS): OS 12 and above. 

To download the Kobo Books app: 

1. On your iOS or Android device, go to kobo.com/apps. 
2. Follow the onscreen steps to download the Kobo Books app. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Apple Store     Android Google Playstore 

 

在你的安卓或苹果 iOS 设备上获得免费的乐天 Kobo Books 应用程序

，开始阅读来自 Kobo 的 Annie Xavier 厨房电子书。 

 

乐天 Kobo Books 应用程序可以让你在智能手机或平板电脑上阅读来自乐天 Kobo 商店的

Annie Xavier 厨房电子书。 

 

http://www.kobo.com/apps


Kobo Books 应用程序兼容： 

• 安卓: 安卓 6 及以上版本。 

• 苹果（iOS)：iOS 12 及更高版本。 

 

要下载 Kobo Books 应用程序： 

1.在苹果 iOS 或安卓设备上，转到 kobo.com/apps. 

2.按照屏幕上的步骤下载 Kobo Books 应用程序。 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

苹果 AppStore 商店   安卓 Google Play 商店  



Download and install the Kobo Books app from the App Store on 

your Apple device to read Annie Xavier Kitchen eBooks from 

kobo.com. 

Note: Due to an agreement with Apple, you cannot purchase eBooks or Audiobooks 
directly on the Kobo Books app. 

The Kobo Books app is compatible with OS 12 and above. 

To purchase eBooks and audiobooks, go to Kobo.com to buy your content. After the 
check out process, sync your Kobo Books app to start reading or listening. 

1. Tap the App Store icon on your start screen. 
2. Search for Kobo Books. 

3. Tap  Kobo Books. 
4. Tap the Get button to download and install the app. 

 

从苹果 App Store 下载并安装在你的苹果 iOS 设备上的乐天 Kobo 

Books 应用程序，从中阅读 Annie Xavier Kitchen 电子书. 

注意：由于与苹果公司达成协议，您不能直接在 Kobo Books 应用程序上购买电子书或有

声读物。 

Kobo Books 应用程序与 OS 12 及更高版本兼容。 

去买书：在 Kobo.com 购买你需要的电子书。退出后，同步你的 Kobo Books 应用程序开

始阅读。 

1.轻触开始屏幕上的苹果 App Store 图标。 

2.搜索 Kobo 书籍。 

3.点击乐天 Kobo Books。 

4.点击“获取”按钮下载并安装应用程序。 
 

  

http://www.kobo.com/
https://help.kobo.com/hc/en-us/articles/360017707994


If you're new to Kobo, create a free account to use the Kobo Books 
app. 

After you've created a Kobo account, you can buy content from Kobo.com, and sign in to 
Kobo apps and Kobo eReaders. 

To create an account: 

1. Tap the  Kobo Books app icon. 
2. Tap Continue with Kobo. 
3. Tap Create Kobo account at the top of the screen. 

 
4. Follow the onscreen steps to create your account. 

  

如果你是 Kobo 的新用户，请创建一个免费帐户来使用 Kobo 图书应

用程序。 

创建 Kobo 帐户后，请登录 kobo.com，下载 Kobo 应用程序或购买 Kobo 电子书阅读器 

创建帐户： 

1.轻触 Kobo Books 应用程序图标。 

2.轻触 Continue with Kobo。 

3.轻触屏幕顶部的“创建 Kobo 帐户”。 

4.按照屏幕上的步骤创建帐户。  



 

Annie Xavier Kitchen eBooks can be purchased from the Kobo Store 
at Kobo.com.  

• eBooks can be read on your Kobo eReader, Kobo Books app (Apple IOS/Android 
smartphone and tablet), and the Kobo Desktop app (Mac and PC). 

NOTE:  Rakuten Kobo does not sell print books. To purchase Annie Xavier Kitchen’s print 

books (Volume 1 – 6), please visit https://www.anniexavierkitchen.com to purchase 

Before you start: 

• Create a free Kobo account if you don’t have one. 

1. Go to Kobo.com. 
2. Search or browse the Kobo Store and search for “Annie Xavier Kitchen”. 

3. Click the book cover to see more information or click Add to cart to add it to the 
shopping cart while you continue to browse. 

4. When you are ready to buy, click on the shopping cart icon  at the top of the page. 
5. Click on Checkout when you’re ready to buy the item. 
6. If you are purchasing a single eBook or audiobook, click Buy Now from within the 

book’s detail page to proceed to the checkout. 
7. Follow the onscreen instructions to check out. Depending on whether you’ve shopped 

with Kobo before, you may be prompted to enter your billing information, payment 
information, and gift card or promo code. 

8. A confirmation email will be sent to you once the purchase has been completed. 

https://ca.kobobooks.com/
https://www.kobo.com/us/en/p/apps
https://help.kobo.com/hc/en-us/articles/360017707874
https://www.anniexavierkitchen.com/
https://help.kobo.com/hc/en-us/articles/360017863193
http://www.kobo.com/
http://www.kobo.com/


What happens next? 

After you purchase your eBook or audiobook, you can read your eBook on your Kobo 
eReader, Kobo Books app, and Kobo Desktop app. 

If you don't see your eBook or audiobook, sync your Kobo eReader or Kobo Books app.  

  

https://ca.kobobooks.com/
https://ca.kobobooks.com/
https://www.kobo.com/ca/en/p/apps
https://www.kobo.com/us/en/p/desktop
https://help.kobo.com/hc/en-us/articles/360019754294


Annie Xavier 厨房电子书可从 Kobo 商店购买科博网. 
 

•电子书可以在您的 Kobo 电子书阅读器、Kobo Books 应用程序（苹果 IOS/安卓智能手

机和平板电脑）和 Kobo 桌面应用程序（Mac 和 PC）上阅读。 

 

注意：乐天 Kobo.com 不卖印刷书籍。如果想购买 Annie Xavier Kitchen 的印刷书籍（第

1-6 卷），请访问 https://www.anniexavierkitchen.com 网站购买 

 

购买书之前： 

 

• 创建一个免费的 Kobo 帐户（如果您没有）。 

 

1.上网连接到 https://www.kobo.com 科博网. 

 

2.搜索或浏览 Kobo 商店，搜索“Annie Xavier Kitchen”。 

 

3.单击书皮查看更多信息，或单击“添加到购物车”将其添加到购物车，同时继续浏览。 

 

4.当您准备好购买时，单击页面顶部的购物车图标。 

 

5.准备好购买商品时，单击“结帐”。 

 

6.如果您要购买一本电子书，请在该书的详细信息页面中单击“立即购买”以继续结帐。 

 

https://www.anniexavierkitchen.com/
https://www.kobo.com/
https://www.kobo.com/


7.按照屏幕上的说明结账。根据您是否曾经与 Kobo 一起购物，系统可能会提示您输入帐

单信息、付款信息、礼品卡或促销代码。 

 

8.购买完成后，我们会向您发送确认电子邮件。 

 

接下来会发生什么？ 
 

购买电子书或有声读物后，您可以在 Kobo 电子书阅读器、Kobo Books 应用程序和

Kobo 桌面应用程序上阅读电子书。 

 

如果你没有看到你的电子书，同步你的 Kobo 电子书阅读器或 Kobo Books 应用程序。 

 

 


